

第十八週 學校聯絡事項

1. **1/27 9:30AM PTA將在703教室舉行班代表家長會議**，會中將詳細說明園遊會注意事項~小票兌換,各班攤位及等重要事項,請各班家長代表(或指派一位家長)務必出席本次會議。
請注意: 園遊會當天不能有爐火在園遊會攤位上!
2. 新春園遊會點券(voucher)買十點送一點的優惠於1/27截止, 請向各班家長代表或至家長會辦公室(#703)購買。預購時將取得vouchers。
3. 獎學金申請辦法已公佈於[聖地牙哥北郡中文學校](#)網站: 申請截止 **2024年2月3日**。將於 **2024年5月11日** 結業典中頒獎。
 - a. 就讀七年長期學習獎學金報名連結: [Google Form](#)。b.2023-24畢業生獎學金**報名連結**。
4. 北郡年刊封面徵稿: 主題: 中國龍、端午龍舟、節慶舞龍, 三選一(2024年是龍年。) **投稿截止日期延至 1/27**, 歡迎學生踴躍投稿: [線上報名表](#)。
5. 扯鈴社團還可以報名喔! 8:45AM校園中庭上課, 家長幫您的孩子簽到與簽退, 並於9:15AM將學生送到教室。有興趣的學生請填[線上報名表](#)報名及繳交社費。

本週學校活動

- **9:30AM PTA將在703教室代表家長會議/新年節目表演正式預演。**

近期學校活動(參考學校全年行事曆)

- 2月3日: 新春園遊會日, 學生的出席更顯重要。歡迎蒞臨觀賞學生表演及享受傳統美食。

家長會事項

- PTA: 請填寫第二學期 2024年1月6日至5月11日[家長志工服務表](#)。

社區活動:

- 1/27 北郡華語文學習中心開課。報名方式請參考[學校網頁](#), 歡迎有興趣學習中文的成人(18歲或以上)上網填寫[報名表](#)。介紹您的朋友報名, 您和朋友均可獲得 \$50 禮卡!! ☒ 聯絡電郵 <SDTCML@sdcca-nccs.org>
- 1/27 聖地牙哥藝術學會學生繪畫比賽校內收件截止。報名學生請[填寫報名表](#)並將報名費 \$10 (支票抬頭: SDCACS) 連同作品交到辦公室 #703。
- 2/11 聖地牙哥藝術學會與文化學會「清代及以後微物奇珍」展覽。詳情請看[海報](#)。
- 2/24 科工會2024新春年會午宴。主講嘉賓: 前台大校長: 李嗣洵博士。詳情請看[海報](#)。
- 2024年「台美人獎學金基金會」獎助學金即日起開放申請, 報名至4月15日截止。申請表格下載及詳情請至該會網站查詢: <https://tascholarshipfund.org/>。

學生姓名 (Student Name): _____ 家長簽名 (Parent Signature): _____

Week 18: Weekly Bulletin

1. * **Mandatory*** room parent meeting on 1/27 9:30AM at the PTA office (#703). This is the final planning meeting for the Chinese New Year Carnival. We will go over Carnival details which include carnival tickets redemption, parking, and booth details. Note: No open fires allowed in and around the carnival area.
2. Chinese New Year Carnival voucher(s) **pre-sale discount (10% off) extends to on or before 1/27**. Please support our school by purchasing the vouchers from the room parents or at the PTA office (#703).
3. Scholarship application rule post on the [San Diego North County Chinese School](#) website.. **Application deadline is 2/3/2024**. Awarded at the graduation ceremony on 5/11/2024.
 - o 7 years of Long term study scholarship [registration form](#).
 - o Attention 2023-24 graduates! [The graduation scholarship registration form](#).
4. NCCS Yearbook Cover Design Contest Topic: Dragon, Dragon Boat Festival, or Dragon Dance. **The deadline is extended to 1/27**. Click [here](#) to submit your artwork.
5. The Chinese Yoyo Club is still open for enrollment, please fill out the [registration form](#) to register. The class is at 8:45 AM Quad. Parents please sign in and sign out your kids, and accompany them to the classroom afterward.

This Week's Events

- 9:30AM at the PTA office (#703) :Room Parents meeting / CNY Program formal rehearsal.

Upcoming Events (refer to [school calendar](#))

- 2/3 : Chinese New Year Carnival. Students' attendance is crucial and counts. Welcome and enjoy the students' performance and delicious food sold by classes.

PTA Announcements

- Please sign up for the second semester 1/6 - 5/11 [sign up sheet](#) is available.

SD Community Events

- 1/27 Winter Session of Adult Class will start. Please fill out the [Registration Form](#) and check the school [website](#) for details. *** **Introduce a friend, both you and your friend will enjoy \$50 gift cards.**
- 1/27 SDCACS painting contest submission deadline. Turn in artwork, registration fee \$10 (payable to: SDCACS), and [registration forms](#) by 1/27 to office #703.
- 2/11 Spring Art Journey - Miniature Treasures - Snuff Bottle Exhibition. Check the [flyer](#) for details.
- 2/24 SDCASEA 2024 New Year Luncheon. For more information please check the [flyer](#).
- 2024 Taiwanese American Scholarship Fund, TASF Scholarship registration is open, deadline is 4/15. Please check website for more info: <https://tascholarshipfund.org/>

學生姓名 (Student Name): _____ 家長簽名 (Parent Signature): _____